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Mamy XXI wiek. Elektronika jest wszechobecna. W telefonie mamy cały świat. A tymczasem
rada gminy Maków pracuje na drukowanych na papierze materiałach. Czy radnym nie
szkoda lasów?

Tyko dwie uchwały procedowane na sesji rady gminy (23.11), to siedem kartek papieru A4.
Pomnóżmy to przez 15 radnych, wynik to 105 kartek. Tyle stron ma dobra książka lub szkolny
podręcznik, a przypominam, że są one znacznie mniejszego formatu niż A4. Dlaczego rada pracuje
„na papierze”?

– Na początku kadencji zgłosiliśmy wniosek, żeby materiały na sesje były przesyłane na nasze
skrzynki meilowe w formie elektronicznej, ale większość radnych nie zgodziła się na to – tłumaczy
Agata Michalak-Wójcik. – Całą kadencję otrzymujemy drukowane materiały pocztą lub rozwozi je
pracownik urzędu.

Podczas wspomnianej sesji procedowano pięć uchwał. Przyjmijmy, że każdą z nich wydrukowano



średnio na 3,5 kartkach papieru A4. Wychodzi na to, że na drukowanie materiałów na jedną sesję
zużyto 1050 kartek A4, czyli ponad dwie ryzy papieru. Rada gminy Maków w tej kadencji spotykała
się już 58 razy. Lekko licząc na materiały dla radnych zużyto ponad 60 900 kartek, to ponad 121 ryz
papieru, czyli 304,5 kg papieru.

Cały artykuł w papierowym wydaniu "Głosu" z 30 listopada.
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